

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 13 février 1913, a.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée; MM. Lachapelle, Godfrey et Ainey.

1.—Une délégation composée de M. l'abbé Dubois et de MM. McLaughlin, Labrecque, Vipond, Lapolice, Bellis et autres, se présente devant le Bureau et insiste pour que la Ville fasse l'acquisition de la collection de livres de feu M. le juge Sicotte.

Après pourparlers, il est

Résolu: De prier M. Edmond Massicotte, bibliothécaire de Sainte-Cunégonde, de rencontrer le Bureau à ce sujet.

2.—Une délégation des locataires des étaux des marchés St-Jean-Baptiste et Saint-Laurent, se présente devant le Bureau, et proteste contre l'augmentation du loyer desdits étaux. MM. Patenaude, président de l'Association des Bouchers, A. N. Maranda et Perron, avocats, adressent la parole, et après pourparlers et discussion, la question est prise en considération par le Bureau.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 13 février 1913, p.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée. Tous présents.

1.—Soumis les rapports du Département en Loi et du Trésorier de la Cité, au sujet de la demande de paiement d'un bonus de \$15,000 à la Heney Carriage and Harness Company

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 13th February 1913, a.m.

His Worship the Mayor L. A. Lavallée, Messrs. Lachapelle Godfrey and Ainey.

1.—A delegation composed of the Revd. Mr. Dubois and Messrs. McLaughlin, Labrecque, Vipond, Bellis and others, appeared before the Board and asked that the City purchase the collection of books of the late Judge L. W. Sicotte.

After discussion, it was

Resolved: That Mr. Edmond Massicotte, librarian of St. Cunégonde, be requested to confer with the Board in this connection.

2.—A delegation of tenants of stalls in the St-Jean-tion, A. N. Maranda and Perron, lawyers, addressed the Board and protested against the increase in the rent of the said stalls.

Messrs. Patenaude, president of the Butchers Association, A. N. Maranda and Perron, lawyers, addressed the Board, and after discussion, consideration of the matter was deferred.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 13th February 1913, p.m.

His Worship the Mayor L. A. Lavallée, all the members of the Board.

1.—Submitted a report from the Law Department and the City Treasurer anent the payment of a bonus of \$15,000 to the Heney Carriage & Harness Company Ltd.,